

Curtain House / Johnsen Schmalig Architects

探访指数：3.2 / 5.0 | 在公共街道上阅读一层为私人生活校准密度的帘幕

空间故事

- **从街道移动着看：**固定百叶的角度逐根变化，正面看近乎连续，斜向移动时则显露不同程度的通透性。项目的动态感来自观察者的位置，而不是构件本身运动。
- **寻找街区尺度：**住宅没有复制两侧百年住宅的坡屋顶和装饰，却大致保持相邻屋脊高度。可从街道对面比较新旧建筑如何共同修补原本空缺的街道边界。
- **理解隐私梯度：**百叶在玻璃前更开放，在实体墙和车库门前趋于封闭。立面图像与内部功能直接对应，是项目最值得从近处辨认的构造逻辑。

旅行者工具箱

- **最佳观察条件：**柔和日光更容易显出木铝复合百叶的角度差异；傍晚室内灯光亮起后，通透区域会更清楚，但仍应避免长时间对私人室内拍摄。
- **行家看点：**比较正视与斜视时立面密度的变化，再观察车库门、入口和上层窗如何被同一组竖向构件整合为完整表皮。
- **访问边界：**Curtain House 是私人住宅，不对公众开放。建筑体验应严格停留在公共人行道，不进入门廊、车道、庭院或相邻私人土地。

交通与住宿建议

- **所在区域：**项目位于密尔沃基 Lower East Side。公开资料没有提供适合传播的精确门牌，出行时不应以寻找住户地址为目的。
- **城市落脚：**如因建筑旅行到访密尔沃基，可选择市中心或 Lower East Side 作为落脚区域，并把本项目作为街区步行中的短暂停留，而非独立室内参观目的地。
- **拍摄礼仪：**只从公共空间拍摄建筑整体与立面细节，不使用三脚架阻挡人行道，不拍摄可识别的住户活动，也不在夜间长时间停留。

一句话总结：Curtain House 最适合被当作一次克制的街道观察，它将城市住宅对光线、遮阳与隐私的要求，压缩进一层会随行走改变表情的固定百叶。

Curtain House / Johnsen Schmalig Architects

Architectural Visit Index: 3.2 / 5.0 | Reading a calibrated curtain for private life from the public street

Spatial Story

- **See it in motion:** The louvers are fixed, but their incremental rotation changes the apparent openness of the facade as you walk. Its animation belongs to the observer rather than to a moving mechanism.
- **Read the neighbourhood scale:** The house does not copy the gables or ornament of its century-old neighbours, yet it remains close to their ridge heights and repairs a long gap in the street edge.
- **Trace the privacy gradient:** The screen opens more in front of glazing and closes over solid walls and the garage. Its visual density is a direct record of the enclosure behind.

Traveler's Toolkit

- **Best Conditions:** Soft daylight reveals the changing angles of the hybrid timber-and-aluminium louvers. Interior light makes the porous zones clearer at dusk, but avoid sustained photography into private rooms.
- **Expert Focus:** Compare frontal and oblique views, then note how the garage, entrance and upper windows are absorbed into one continuous vertical field.
- **Access Boundary:** Curtain House is a private residence and is not open to visitors. Remain on the public pavement and do not enter the drive, threshold, courtyard or neighbouring property.

Getting There & Where to Stay

- **Area:** The house is in Milwaukee's Lower East Side. Published sources do not provide an address intended for architectural tourism, and locating the residents should not be treated as the purpose of a visit.
- **City Base:** For an architecture-focused stay, downtown Milwaukee or the Lower East Side offers a practical base. Treat the house as a brief observation during a neighbourhood walk, not as an interior destination.
- **Photography Etiquette:** Photograph only the overall building and facade details from public space. Keep pavements clear, avoid identifiable domestic activity and do not linger after dark.

In a Nutshell: Curtain House rewards a restrained street-level reading, compressing daylight, solar control and domestic privacy into a fixed louvered screen whose expression changes as the city moves past it.